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Informe sobre la queixa presentada per Da. ------, basada en els 

següents fets: 

 

  En escrit de data 18 de juny de 2023 via e-mail, em refereix el següent 

“En referència al tall del carrer Jorge Juan a l'altura del mercat municipal, els 

dimecres per mercat ambulant. Els veïns ja ens hem queixat en diverses 

ocasions perquè el carrer queda tallat i no dona la possibilitat a l'eixida dels 

cotxes que continuen accedint fins allí. Amb gran dificultat els cotxes que una 

vegada accedeixen al carrer Jorge Juan, donen la volta girant en el mateix 

carrer causant danys a les portes, façanes, canonades... del veïnat. Hem cridat  

en diverses ocasions a la policia municipal, hem presentat escrits i no s'ha 

donat solució. El meu suggeriment és estudiar el desplaçament o reubicació del 

lloc que ocupa la possible eixida a mà esquerra pel carrer del Mestre Fernando 

Martín, enfronte just de l'Antic Mercat de Burjassot.””  

 

Li conteste i li referisc que m'interessaré a veure com funciona aquest 

tema i si hi ha alguna normativa sobre aquest tema, també li indique que em 

facilite còpies d'algun dels escrits que van poder presentar en el seu moment 

sobre aquests mateixos fets. Em contesta i em diu que fa molt temps 

d'aquesta reclamació i que presentarà una nova a l'Ajuntament. 

 

En el departament que es correspon amb Mercats, m'indiquen que 

veuran com poden solucionar aquest tema ja que l'ara instant ha presentat 

també una sol·licitud a través del registre d'entrada per a aquest 

departament, per la qual cosa esperaré fins a veure el resultat final. 

 

Via email m'interesse per si té algun resultat i em comunica el següent: 

“””Vaig rebre la primera contestació que ho mirarien, ja no he tornat a saber 

res. 

De fet porten muntant tot l'estiu un lloc de 40 metres, ocupant tota l'eixida, 

quan en el mateix carrer, a continuació en la façana de l'antiga ferreteria de 

les sitges hi ha buit que no han ocupat altres llocs…. 



No puc entendre res.””” 

 

A la vista d'aquest email, torne a preguntar al departament de Mercats 

i em refereixen que ja han fet els tràmits oportuns i que en el cas que hi haja 

més incidents estudiaran la manera de solucionar-lo definitivament.  

  

Els mercats ambulants són una tradició amb molts segles d'història, tant 

a Espanya com en la resta del món. Al principi servien per a intercanviar amb 

altres persones les mercaderies que tenien en excedents per unes altres que 

no tenien. En aquestes poblacions, els mercats servien com a punt de trobada 

on s'intercanviaven idees a més de productes i es parlava de cultura i així van 

anar progressant en tots els àmbits i sobretot econòmicament, sent els orígens 

dels futurs comerços sedentaris i de les fires. Aquests mercats ambulants 

lluny de desaparéixer han continuat creixent, ja que ara mateix venen tant 

productes d'alimentació, com a nadalencs, artesania, robes, productes de 

jardineria, menjades ja preparades, hi ha mercats medievals i de venda de 

mobles i llibres antics i, sobretot en les zones rurals on no existeixen grans 

comerços, és molt important per al desenvolupament d'aquestes zones i perquè 

els habitants disposen de més productes.  

 

En l'actualitat, la ubicació d'aquests mercats ambulants suposa que en 

zones de trànsit de les poblacions es tanquen carrers i que no es puga circular 

amb vehicles dins dels seus horaris, la qual cosa pot perjudicar una mica els 

veïns quant a la llibertat de moviments habituals (eixir i entrar amb els seus 

vehicles dels pàrquings) però és una cosa que se sap per endavant i els 

Ajuntaments avisen igualment i els veïns s'acostumen a traure els vehicles 

abans que s'instal·len i a entrar-los quan acaben ( normalment aquests mercats 

ambulants estan unes poques hores) i quan per desgràcia ocorre una urgència 

mèdica, els equips mèdics saben perfectament com actuar en aqueixos casos. 

 

Pel que tenint en compte la bona disposició del departament de mercats, 

done per finalitzada la present queixa i procediré al seu arxiu. 

 

D'aquest informe, facilitaré còpia a més de l'interessat al Departament 

de Mercats de l'Ajuntament de Burjassot i a la seua Regidoria, a l'efecte de 

que els conste tot l'actuat. 

Li faig saber que aquest informe es publicarà en la pàgina web d'aquesta 

institució una vegada s'haja notificat a les parts. 



 

Atentament li saluda. 
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